

REFERAT

HOVEDBESTYRELSESMØDE 11/05/2020

Coding Pirates

Dato:	11. maj 2020, kl. 20:00-22:00
Deltagere:	Lis Zacho, Benjamin Rotendahl, Louise Overgaard(afbud), John Munk, Mikael Hewel, Mathias Siggard Jørgensen, Nikolaj Bührmann, Maria Scheel-Lonsdale, Kim Frederiksen, Mikkel Kisling(afbud) Michael Gylling Nielsen (afbud)
Lokation:	Online

Kl. 20:00-20:05

1. Velkommen og snak

- a. Velkommen til (Benjamin)
- b. Valg af dirigent og referent
 - Dirigent: Benjamin Rotendahl (næstformand)
 - Referent: Maria Scheel-Lonsdale (sekretær) og m.fl.

Kl. 20:05-20.10

2. Bestyrelsens forretningsorden

Til vedtagelse.

Punktet udskydes til næste bestyrelsesmøde, da vi afventer svar fra DUFs juridiske afdeling.

Kl. 20.10-20.25

3. Nyt fra sekretariatet

Punktet udskydes, da Michael er på ferie.

KI. 20.25-20.50

4. Frivilligportal v/ styregruppen for frivilligprojektet

Der er kommet et forslag om at lave en frivilligportal og derfor er der behov for en diskussion om vores nuværende portaler (Maskinrummet, Piratskibet, codingpirates.dk)

Bestyrelsen beslutter, at sekretariatet kan gå igang med at lægge startpakker på en frivillig portal. Frivilligportalen vil bl.a. indeholde foreningssider og let tilgængelige forløb.

Bestyrelsen beslutter, at Kenn skal tage en snak med initiativtagerne til Maskinrummet om, hvordan de tænker, at fremtiden skal være for Maskinrummet.

KI. 20.50-21.15

5. Plan for igangsættelse af efterårssæsonen

Sekretariatet arbejder på en plan for, hvordan man kan sætte ekstra boost på genåbningen. Bestyrelsen har en række forslag hertil, som drøftes på førstkommende bestyrelsesmøde sammen med sekretariatet.

Der mangler endnu retningslinier fra myndighederne for, hvordan forholdene under klubaftenerne skal være. Bestyrelsen foreslår, at der nedsættes et task force, som skaber debat om og ideer til, hvordan klubberne kan komme godt igang i en Corona-virkelighed. John står fra bestyrelsens side som tovholder og Benjamin bistår med praktisk assistance.

For nu anbefaler bestyrelsen, at man lokalt undersøger, om man kan få adgang til ekstra lokaler, hvis der i efteråret fortsat er krav om afstand mellem børnene.

Kl. 21.15-21.35

6. Status på Piratskibet og Discord

Piratskibet:

Det er lidt udfordrende at få gang i chatten derinde lige nu, men der har været en lille notits om Piratskibet på folkeskolen.dk. Styregruppen ser på muligheder for at få skabt opmærksomhed om platformen - måske ved at invitere nogle af lærerne på de afdelinger, hvor Coding Pirates holder til med klubaftenen ind. Måske lave en konkurrence.

Discord:

Efter skolestart sker der grundet genåbningen ikke så meget derinde.

Twitch:

Den seneste tids live-streaming har kun haft få deltagere. Nogle af de frivillige vil derfor overveje at optage og dele via YouTube i stedet.

Der skal findes en model for, hvordan Coding Pirates' online aktiviteter (Discord, streaming etc.) organiseres på en juridisk god måde.

Bestyrelsen overvejer forskellige modeller herunder etablering af en styregruppe eller etablering af en online forening (som vil svare til

lokalforeningerne). Mikael og Michael drøfter dette nærmere.

Kl. 21.35-21.55

7. Bordet rundt

Maria: Børne IT-Konferencen udskydes - der undersøges datoer i oktober.

Lis: har nu samarbejdsaftale med Tele Greenland om fælles events til efteråret, hvor børn i Grønland og på Frederiksberg arbejder sammen på projekter.

Mathias: Jens Myrup, Lektor på AAU i cybersikkerhed og hacking, har tilbudt at lave en online-workshop om hacking - vi kan gribe denne mulighed, hvis det giver mening, og hvis vi har nok seere/deltagere til det.

Børne IT-konferencen udskydes til efteråret - vi arbejder med 10. oktober som potentiel dato.

Mikael: Mikael undersøger pt., hvornår vi kan give informationer om afvikling af fysiske generalforsamlinger.

Nikolaj: 4-6 årspirater m. forældre opstartes i efteråret (forhåbentlig stadig med Stine Liv som kickstarter...)

Kl. 21.55-22.00

8. Referatet afsluttes